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P R O T O K Ó Ł  Nr LXX/24 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 5 marca 2024 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych,  

1 nieobecny. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią 

załączniki do protokołu.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Anna Mikołajczyk - pełniąca funkcję Burmistrza Krosna Odrzańskiego 
Katarzyna Fligier - Sekretarz Gminy 
Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 
Robert Kornalewicz 
 

- adwokat 
 

 

Porządek obrad:   

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2024 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2024-2036; 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację zadania  

w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej  

na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 1163F na odcinku Krosno Odrzańskie – 

Bielów; 

5) w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024 – 2027; 

6) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026 „Rodzina  

to My, zawsze razem!”; 

7) w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławników do sądów 

powszechnych; 

8) w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do sądów powszechnych w kadencji od 2024 r.  

do 2027 r.; 

9) w sprawie wynajęcia pawilonu handlowego i wydzierżawienia nieruchomości; 

10) w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2024 roku; 

11) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Krosno Odrzańskie. 

8. Informacje i sprawy różne.   

9. Zamknięcie sesji. 
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Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.01 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz 

Rogowski. Powitał przybyłe władze Gminy, pełniącą funkcję Burmistrza Annę Mikołajczyk, Sekretarza 

Gminy Katarzynę Fligier, Skarbnika Gminy Ilonę Ogibę, Pana mecenasa Roberta Kornalewicza 

sprawującego pieczę prawną nad obradami Ponadto przywitał przybyłych gości, Radną Sejmiku 

Województwa Lubuskiego Panią Annę Chinalską, Panią Radną Powiatu Krośnieńskiego Annę 

Januszkiewicz, Państwa Naczelników, Kierowników jednostek podległych Gminie Krosno Odrzańskie, 

Państwa Sołtysów oraz licznie przybyłe grono członków Wojskowego Oddziałyu PTTK  

w Krośnie Odrzańskim. 

Następnie poprosił o stwierdzenie quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 14 na 15 radnych, co daje 

prawo do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego Panią Annę 

Chinalską. 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Pani Anna Chinalska przywitała przybyłych na sesję oraz 

podziękowała za zaproszenie. Następnie powiedziała, że ma przyjemność w imieniu Przewodniczącego 

Sejmiku Województwa Lubuskiego wręczyć odznakę Zasłużony dla Województwa Lubuskiego dla 

wspaniałej mieszkanki Krosna Odrzańskiego i działaczki społecznej Pani Radnej Danuty Cierpisz. Pani 

Radna Anna Chinalska odczytała laudację przyznawanego odznaczenia dla Pani Danuty Cierpisz,  

po czym wręczyła odznakę Zasłużony dla Województwa Lubuskiego. 

Radna Danuta Cierpisz przyjęła gratulacje od pełniącej funkcję Burmistrza Anny Mikołajczyk,  

Przewodniczącego Tomasz Rogowskiego oraz przedstawicieli społeczności PTTK w Krośnie 

Odrzańskim. 

Pani Zuzanna Adułło powiedziała, że jest ogromnie szczęśliwa, że wniosek Koła Szarotka uzyskał 

pozytywną opinię Kapituły Sejmiku Lubuskiego. W imieniu całej społeczności i Koła pogratulowała Pani 

Danucie Cierpisz. W kilku słowach przytoczyła czym zajmuje się Pani Danuta Cierpisz, ile pracy i czasu 

poświęca dla społeczności i swojej pasji, którą jest działalność na rzecz PTTK. 

Pani Danuta Cierpisz podziękowała wszystkim. Powiedziała czym dla niej jest radość. Radość jest tym  

co robimy, co sprawia nam przyjemność i zadowolenie, tą radością dzieli się z najbliższymi, a w tym 

przypadku ze swoją turystyczną rodziną. Powiedziała, że podobne emocje towarzyszyły jej jak odbierała 

Honorową Odznakę za zasługi dla Turystyki, Brązowy Krzyż Zasługi czy tytuł Senior Roku, Menadżer 

Roku oraz wyróżnienie Wojskowy Oddział Roku czy Turystka Roku. Dodała, że nie byłoby tego, gdyby 

nie miała wokół siebie tak wspaniałych ludzi. Powiedziała również, że myśli, iż jej drugim imieniem 

mogłaby być „Pasja” dlatego, że w to co robi wkłada całe serce, a ono odwzajemnia jej się po stokroć. 

Podziękowała Radnej Wojewódzkiej Annie Chinalskiej za monitorowanie wniosku złożonego przez 

Oddział oraz za wręczenie odznaki. Podziękowała Mecenasowi Robertowi Kornalewiczowi  

za reprezentowanie Wojewody Lubuskiego oraz wszystkim zebranym, którzy swoją obecnością uświetnili 

tę uroczystość. Kończąc wypowiedz zwróciła się do wszystkich: „Do zobaczenia na szlaku”. 

Przewodniczący jeszcze raz podziękował i powiedział, że to wyróżnienie to wisienka na torcie  

na zakończenie kadencji dla jednej z najbardziej aktywnych Radnych, która zawsze i o każdej porze jest 

chętna do pomocy i służy radą. W nawiązaniu do wcześniejszej wypowiedzi Pani Danuty Cierpisz, 

podsumował swoją wypowiedź „Danuta Pasja Cierpisz”. 

Przewodniczący podziękował przybyłym licznie członkom PTTK, a następnie ich pożegnał.  

O godz. 9:18 ogłosił krótką przerwę, natomiast o godz. 9:20 wznowił obrady. 
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Do pkt. 2  

Nie zgłoszono wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

Do pkt. 3 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna Kazimiera Potocka poinformowała, że do dnia dzisiejszego 

nie wpłynęły poprawki do treści protokołów z obrad poprzednich sesji. Następnie przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania nad przyjęciem protokołów. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LXVIII/23 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej  

w dniu 21 grudnia 2023 roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LXIX/24 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej  

w dniu 2 lutego 2024 roku.  

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski poinformował, że w tym punkcie oddaje 

głos Radnej Sejmiku Województwa Lubuskiego Pani Annie Chinalskiej.  

Pani Anna Chinalska w związku ze zbliżającym się końcem kadencji i wyborami samorządowymi 

podziękowała Państwu Radnym, za aktywną współpracę, wszystkie zgłaszane sprawy, wnioski, 

przekazywane tematy, które mogła przedkładać władzom Sejmiku Województwa Lubuskiego, w celu 

poprawy życia mieszkańców Gminy Krosno Odrzańskie, jak również całego Powiatu Krośnieńskiego. 

Dodała, że dzięki tak owocnej współpracy udało się zrealizować wiele trudnych inicjatyw i spraw. 

Przypomniała, iż jedną z ról Radnej jest bycie łącznikiem między mieszkańcami, a przedstawicielami 

władzy na każdym szczeblu, którą to rolę starała się wykonywać sumiennie. Poinformowała,  

że na ostatniej sesji Sejmiku Województwa Lubuskiego zadała pytanie Pani Dyrektor Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad, czy są zabezpieczone środki na budowę obwodnicy Krosna Odrzańskiego  

i kiedy rozpoczną się prace nad tą inwestycją, która jest tak ważna i priorytetowa dla mieszkańców 

Krosna Odrzańskiego. Przekazała, iż odpowiedź była twierdząca. Inwestycja opiewa na około 300 

milionów złotych, a jej przybliżony czas realizacji to minimum koniec roku 2027, a maksimum początek 

roku 2028. Podkreśliła, że wszyscy możemy się cieszyć, że wieloletnie naciski Pana Burmistrza Marka 

Cebuli oraz poprzedniego Burmistrza Pana Andrzeja Chinalskiego, które były skierowane właśnie  

na tą inwestycję zaczynają się realizować, z czego bardzo się cieszymy. Powiedziała, że kolejną ważną 

sprawą jest most w Połęcku. Na jego projekt Sejmik Województwa Lubuskiego ma wyasygnowane około 

4 milionów, jednak bez odgórnej puli na mosty dla regionów trudno będzie wykonać taką inwestycję. Ten 

most w Połęcku gwarantowałby również rozwój naszego Powiatu Krośnieńskiego. Droga nr 138 to jest 

jedna z najpiękniejszych dróg wojewódzkich, która mogłaby stanowić alternatywę dla S3. Dodała,  

że Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad ma takie przemyślenia, że skoro ma w tamtej części 

mniejsze usieciowienie Dróg Krajowych, to mogłaby tą drogę nr 138 przejąć i wtedy, w ramach większego 

budżetu wyremontować oraz postawić most. Jednak tę sprawę pozostawmy pod rozwagę dla przyszłych 

decydentów i przyszłych osób będących radnymi. Kolejna kwestia, którą poruszyła w swojej wypowiedzi 

Radna Wojewódzka była sprawa Polregio, którego działalność budzi wiele zastrzeżeń. Zastrzeżenia 

dotyczące spóźnień pociągów, odwołań pociągów, odpowiedzialności za okolice wokół dworców. Mamy 

wiedzę jak wygląda dworzec w Krośnie Odrzańskim, w Budachowie czy w Bytnicy. Brak oświetlenia 

gwarantującego bezpieczne poruszanie się po terenie i wokół dworca, drogi dojazdowe w bardzo złym 

stanie. Duży problem stanowi fakt, że w 2017 roku zlikwidowano w Przylepie przystanek, tak zwany 

odstępowy i obecnie w jednym miejscu zjeżdżają pociągi z trzech kierunków, co powoduje zator  

i konieczność oczekiwania na przejazd, co powoduje opóźnienia. Poinformowała, że Gmina Bytnica, 

wystąpiła z apelem do PKP PLK S.A. o przywrócenie przystanku odstępowego, ponieważ jest to jedyna 

możliwość komunikacji publicznej w tej Gminie. Problem dotyczy również Gminy Krosno Odrzańskie  
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z uwagi na wznowienie połączeń kolejowych na trasie Zielona Góra – Gubin - Guben wraz  

z uruchomieniem szynobusu. Sprawa powinna być monitorowana dla rozwoju transportu Gminy Krosno 

Odrzańskie i naszego Powiatu. Na zakończenie poinformowała, że złożyła w tej kadencji 58 interpelacji,  

z tego 11 dotyczących Gminy Krosno Odrzańskie, 10 dotyczących Powiatu Krośnieńskiego. Dodała,  

że kończąc tą kadencję w Sejmiku jako Przewodnicząca Komisji Zdrowia chciałaby, żeby wybrzmiały 

istotne informacje dotyczące tej działalności. W grudniu roku 2022 zostało otwarte Centrum Zdrowia 

Matki i Dziecka, inwestycja której nie było w historii Województwa Lubuskiego za 150 milionów zł. 
Otwarto nowe oddziały Onkologii dziecięcej, OIOM-u dziecięcego, których nie było w Województwie 

Lubuskim, czyli to jest następna wielka inwestycja w zdrowiu. W Torzymiu przy udziale środków unijnych 

za ponad 100 milionów złotych otwarto Pawilon Geriatryczny, bardzo nowoczesny, taki naprawdę  

na skalę XXI w. Natomiast w styczniu 2024 r. otwarto w Lubuskim Centrum Ortopedii, oraz Pawilon 

rehabilitacji. Piękny i nowoczesny budynek za 51milionów złotych na 51 miejsc i dzięki temu skrócono 

czas oczekiwania na rehabilitację z półtorej roku do 5-6 miesięcy. Odnosząc się do drugiej roli Radnej, 

którą uważa za ważną, czyli Radny jako decydent poinformowała, że  zawsze starała się być 

przygotowana i świadoma za czym głosuje. Kończąc wypowiedź podziękowała Panu Przewodniczącemu, 

Pani Burmistrz, Wysokiej Radzie, za współpracę w ciągu dwóch kadencji. 

Przewodniczący podziękował za zabranie głosu Pani Radnej Annie Chinalskiej. Nawiązując do tego,  

co Pani Radna Chinalska powiedziała odnośnie obwodnicy powiedział, że cieszymy się bardzo,  

iż te pieniądze są zagwarantowane. Wspomniał również o remoncie ulicy Polnej w Osiecznicy, o którą tak 

naprawdę od zawsze, walczył Pan Radny Leszek Fijałkowski. 15 marca prawdopodobnie zostanie już 

podpisana umowa i w ciągu tych 30 dni od podpisania umowy Firma Kontrakt podejmie pracę nad 

realizacją inwestycji, tak ważnej dla mieszkańców Osiecznicy. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie wydarzeń, 

które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. Zaprosił serdecznie wszystkich Radnych, gości oraz 

mieszkańców Gminy Krosno Odrzańskie na uroczystą nadzwyczajną sesję, która odbędzie się na Hali 

sportowej Ośrodka Sportu i Rekreacji w Krośnie Odrzańskim 15 marca o godzinie 18:00. 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedstawili: Radny Bartosz 

Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radna Dorota 

Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, Radna Danuta 

Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, Radny Artur 

Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Radny Piotr Garczyński – 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Do pkt. 6 

Pełniąca funkcję Burmistrza Anna Mikołajczyk przedstawiła sprawozdanie z okresu międzysesyjnego, 

które stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Do pkt. 7 

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie przechodzimy do głosowań nad projektami uchwał, 

które były szczegółowo omawiane podczas wspólnych komisji. Po czym przystąpił do głosowania nad 

pierwszym projektem. 

 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował Państwa Radnych, że głosowanie będzie nad projektem nr 2. 
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Skarbnik Ilona Ogiba omówiła szczegółowo zmiany w projekcie nr 2. Zwróciła uwagę na zmianę 

dotyczącą Klubu Siatkarskiego Tęcza, który zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pożyczki 56 000,00 zł . 

Poinformowała, że pożyczka jest krótkoterminowa, natomiast sam klub pozyskał w zeszłym roku 

dofinansowanie do realizacji zadania pod nazwą Wykonanie boiska rekreacyjnego dla mieszkańców 

Krosna Odrzańskiego.  

 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

nr LXX/526/24 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2024 r. 

2) Projekt o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2024-2036. 

 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, że na tej sesji zdejmujemy zakładane wcześniej 2 miliony 

dofinansowania w formie kredytu, czyli emisji papierów wartościowych, co było powodem wydłużenia 

WPF do 2036 roku. Wskutek zdjęcia 2 milionów nasz okres WPF skraca się do 2035 roku, czyli tak, jak 

funkcjonował w zeszłym roku. Natomiast jeśli chodzi o rozchody, musiała się pojawić ta pozycja również 
w naszej kolumnie dotyczącej roku 2024 i kwota 56 000,00 zł pojawia się w pozycji 5. 2 to jest inne 

rozchody, które nie są związane ze spłatą naszego długu. 

 

          Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/527/24 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2024-2036. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację zadania  

w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze. 

 

Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnych Komisjach.  

 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że należałoby rozważyć wprowadzenie przepisów, które 

zmusiłyby osoby nagminnie trafiające do Izby Wytrzeźwień w Zielonej Górze do odpracowywania tych 

kosztów  ponoszonych przez Gminę, na jej rzecz. 

 

Pełniąca obowiązki Burmistrza Anna Mikołajczyk poinformowała, że Państwo Radni głosują nad 

projektem numer 2, w którym na wniosek Radnej Danuty Cierpisz zmieniono sformułowanie na początku 

pierwszego paragrafu z „postanawia się udzielić”, na „udziela się”. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie − 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/528/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację zadania  

w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji 

celowej na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 1163F na odcinku Krosno Odrzańskie – 

Bielów. 

 

Radna Powiatowa Anna Januszkiewicz poinformowała, iż prace budowlane rozpoczną się na przełomie 

marca i kwietnia. Remont rozpocznie się za ogródkami działkowymi po lewej stronie, czyli za cmentarzem 

i będzie prowadzony do miejscowości Bielów. Nie ma tam planowanych żadnych parkingów,  

są planowane tzw. mijanki. Ponadto dodała, że nie zostały zaplanowane ścieżki rowerowe ze względu  

na nieuporządkowane kwestie własności gruntów. Poinformowała, iż w kolejnej perspektywie Powiat 

będzie starał się zrealizować inwestycję dotyczącą ścieżki rowerowej. 
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Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy remont drogi do Łochowic zakończy się przed rozpoczęciem 

prac remontowych drogi do Bielowa. 

 

Radna Powiatowa Anna Januszkiewicz odpowiedziała, że prace remontowe drogi do Łochowic zakończą 

się do końca marca, natomiast tak jak powiedziała prace nad drogą do Bielowa rozpoczną się  

na przełomie marca i kwietnia. Dodała, że wykonawca zamierza zamknąć cały odcinek drogi na czas 

remontu i dojazd do Bielowa będzie możliwy tylko przez miejscowość Osiecznica. 

 

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, czy dobrze zrozumiał, że to będzie droga jedno, nie dwupasmowa. 

 

Radna Powiatowa Anna Januszkiewicz odpowiedziała, że będzie to droga dwukierunkowa, 

dwupasmowa, natomiast nie będzie żadnej ścieżki ani chodnika, dlatego będą tak zwane mijanki w celu 

zachowania większego bezpieczeństwa. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/529/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 1163F na odcinku Krosno 

Odrzańskie – Bielów. 

  

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony 

osób doznających przemocy domowej na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024 – 2027. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/530/24 w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony 

osób doznających przemocy domowej na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2024 – 2027. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026 

„Rodzina to My, zawsze razem!”. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/531/24 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026 

„Rodzina to My, zawsze razem!”. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławników  

do sądów powszechnych. 

  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/532/24 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławników 

do sądów powszechnych. 

  

8) Projekt uchwały w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do sądów powszechnych w kadencji  

od 2024 r. do 2027 r. 

 

Przewodnicząca Zespołu opiniującego kandydatów na ławników Radna Kazimiera Potocka odczytała 

opinię Zespołu, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatury: Radnej Danuty Cierpisz, Radnej Grażyny 

Myśliwiec oraz Radnego Marka Górskiego. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę, w celu przygotowania kart  

do głosowania. 

W trakcie przerwy obrady opuścił Radny Bartosz Zaborowicz. Stan radnych – 13. 
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Radna Danuta Cierpisz wybrana na Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej przedstawiła procedurę wyboru 

ławników do sądów powszechnych na kadencję od 2024 do 2027 roku. Komisja Skrutacyjna 

przeprowadziła tajne głosowanie celem wyboru ławnika.  

Następnie odczytywani kolejno Radni pobierali kartę do głosowania, oddawali głos i wrzucali go do urny. 

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę celem 

przygotowania protokołu przez Komisję Skrutacyjną. 

W wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

protokół i poinformowała, iż na ławnika do Sądu Okręgowego w Zielonej Górze wybrano Pana Krzysztofa 

Perlińskiego, natomiast do Sądu Rejonowego w Krośnie Odrzańskim – III Wydziału Rodzinnego  

i Nieletnich w kadencji od 2024 r. do 2027 r. Panią Zofię Wyrzykowską. 

Protokół z wyboru ławników stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Pan Przewodniczący przed przystąpieniem do głosowania poprosił o ponowne stwierdzenie quorum. 

Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 na 15 radnych, co daje prawo do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/533/24 w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do sądów powszechnych w kadencji 

od 2024 r. do 2027 r. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie wynajęcia pawilonu handlowego i wydzierżawienia nieruchomości.  

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/534/24 w sprawie wynajęcia pawilonu handlowego i wydzierżawienia nieruchomości. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2024 roku. 

 

Radna Ewa Klepczyńska podziękowała, że od 5 lat Rada Miejska podejmuje taką uchwałę przeznaczając 

środki na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami, co pozwoliło na uratowanie wielu z nich. Wszystkim 

serdecznie podziękowała za wielkie serca. 

 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/535/24 w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2024 roku. 

  

11) Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

Radna Danuta Cierpisz poinformowała Państwa Radnych, że procedowany jest projekt nr 2, który 

uwzględnia zgłaszane wcześniej poprawki omówione na spotkaniu z Panią Burmistrz i Panią Sekretarz. 

 

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że nad projektem tej uchwały Komisja Porządku Publicznego  

i Infrastruktury Komunalnej dyskutowała wielokrotnie i jest to uchwała o trudnej tematyce, budząca wiele 

wątpliwości. Nie zawsze zapisy uchwały dostosowane są do wszystkich problemów ludzkich. Poprosiła  

o pozytywne zaopiniowanie uchwały.  
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 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LXX/536/24 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

Do pkt. 7 

 

Radny Marek Górski przypomniał, że Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

zaproponowała powołanie zespołu w związku z remontem drogi krajowej, udostepnieniem ul. Podgórnej  

i remontem ul. Jaskółczej. Dodał, że temat jest ważny dla rozwiązań komunikacyjnych i należy do niego 

powrócić. 

 

Przewodniczący powiedział, że jest to temat, który będzie należał już do Radnych w następnej kadencji. 

Podkreślił, iż jest to bardzo ważny temat z którym należy się zmierzyć. 

 

Radna Danuta Cierpisz odnosząc się do wypowiedzi Marka Górskiego poinformowała, że jeszcze  

w miesiącu marcu chciałaby zwołać posiedzenie Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury 

Komunalnej, aby omówić tematykę zgodnie z planem pracy oraz nawiązać do remontu drogi Krajowej  

nr 29. Poruszyła temat wałów, które jeszcze nie zostały oddane i stanowią plac budowy, jednak nigdzie 

nie ma takiej informacji, a mieszkańcy licznie z nich korzystają. Wspomniała o oświetleniu, które będzie  

w gestii Gminy Krosno Odrzańskie oraz zapytała czy w ramach trwającej inwestycji Wody Polskie nie 

mogłyby zamontować ławeczek i koszy na śmieci. Zaapelowała do mieszkańców, aby skoro korzystają  

z tych wałów zadbali o porządek, zwłaszcza po swoich czworonogach, gdyż stanowi to duży problem. 

 

Radny Piotr Garczyński zgłosił, że na łączniku ul. Podgórnej z ul. Moniuszki przy ul. Matejki nie działają 

lampy. 

 

Radna Katarzyna Kula zapytała, czy na ul. Metalowców będzie rozbudowywany plac zabaw, czy coś tam 

innego będzie robione. Dodatkowo poprosiła o udzielenie informacji na temat wycinki drzew  

na ul. Podgórnej.  

 

Do pkt. 8 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11:32 stwierdził „zamykam obrady  

LXX sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                        /-/     Tomasz Rogowski 

Sporządziła:                                                                                                            

Magdalena Wojtowicz 

Podinspektor w Wydz. Organizacyjnym 


